## 荣誉证书

CERTIFICATE OF HONOR

## 杨爱乐 同学:

在2020年第三届"福思特杯"全国大学生审计精英挑战赛中,荣获附加赛审计国际化素养 二等奖。

特发此证 以资鼓励

For your excellent performance in the 3rd "First" National College Students Audit Elite Challenge, we awarded you this certificate as an encouragement for your 2<sup>nd</sup> prize in the final.







CERTIFICATE OF HONOR

## **所士捷** 同学:

在2020年第三届"福思特杯"全国大学生审计精英挑战赛中,荣获附加赛审计国际化素养 二等奖。

特发此证 以资鼓励

For your excellent performance in the 3rd "First" National College Students Audit Elite Challenge, we awarded you this certificate as an encouragement for your 2<sup>nd</sup> prize in the final.



中国审计学会审计教育分会》 Audit Education Branch of China Audin Society 二〇二〇年十二月



CERTIFICATE OF HONOR

## 深雅琴 同学:

在2020年第三届"福思特杯"全国大学生审计精英挑战赛中,荣获附加赛审计国际化素养 二等奖。

特发此证 以资鼓励

For your excellent performance in the 3rd "First" National College Students Audit Elite Challenge, we awarded you this certificate as an encouragement for your 2<sup>nd</sup> prize in the final.



中国审计学会审计教育分会 Audit Education Brancher China Audit Society 二〇二〇年十二月